
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 7. februar 2017 kl. 19.00 

 

Fraværende: Kathe og Niels (begge med afbud). 

  

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 3. januar 2017 blev godkendt. 

 

1. 

Opfølgningslisten blev gennemgået. Vores kontaktperson i Aarhus kommune vedr. kommunale træer er 

stoppet. Vi afventer underretning om ny kontaktperson.  

 

2. 

Bentes bunke. En del beboerhenvendelser blev fremlagt og debatteret. De vil blive besvaret af Bente. Kolt-

Hasselager Fællesråd har inviteret interesserede til at være med til at lave en beskrivelse af lokalområdet, til 

brug for Kommuneplan 2017. Lars overvejer at melde sig til. Vi har fået tilbud på græsklipning 2017 til 

samme pris som i 2016. Vi accepterer tilbuddet og Lars og Bente udfærdiger kontrakt til entreprenøren. 

 

3. 

Orientering fra formanden. Niels fraværende. 

 

4. 

Orientering fra kasserer. Peter omdelte kvartalsregnskab og knyttede kommentarer til. Det ser fornuftigt ud. 

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek. Hjemmesiden har ca. 20 besøgende pr. dag. Bente ønsker områdekortet på 

hjemmesiden udskiftet. Svend Aage henviser til at bruge parcelforenings-kortene, de er mere detaljerede. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg – beboerhenvendelser. Ingenting. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg – vej og kloak. Niels fraværende. 

 

8. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Lars er i gang med at undersøge forholdene i 

Thorshøjparken og gennemgår pt. områdedeklarationer og byplanvedtægter.  

 

9. 

Orientering fra legepladsudvalg. Kathe fraværende. 

 

10. 

Orientering fra den grønne drift. Aarhus kommune fælder nogle af de store egetræer på stien mellem 

Pilegårdsvej og Kolt Kirkevej. Bente spørger kommunen, om de også vil overveje at fælde nogle af 

birketræerne på samme sti, så helheden bevares. Vi har indlejet en træekspert, som pt. er i gang med 

udtynding af skoven bag Bavnegårdsvej 67-79. Der vil i denne vinter også blive fældet nogle enkeltstående 

træer, som beboerflertal har ønsket fældet.  

 

11. 

Eventuelt. Ingenting. 

 

Referent: Bente Jensen 


